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Idrett Fotball 

 

Møtedato 2.mars 2023 kl 19.30 – 20.00 
på klubbhuset 

 

Innkalt; Alle medlemmer i ØHIL fotball  
 
Agenda: 
 

1. Årsberetning 2022 
 

2. Regnskap 2022 
 

3. Budsjett og treningsavgifter for 2023 
 

4. Planlagte aktiviteter i 2023 («årshjulet») 
 

5. «Like muligheter» 
 

6. Frivillighet 
 

7. Drakter og sponsor 
 

8. Innmeldte saker (organisering ØHIL fotball og redegjørelse om budsjettene) 
 
 
Fotballstyret takker for stort oppmøte og engasjement på årsmøtet. Vårt mål er å legge til rette for et best 
mulig tilbud til alle fotballspillerne i ØHIL, og det å få god informasjon om hva som kan bli bedre setter vi stor 
pris på. Denne typen tilbakemeldinger ønsker vi også gjennom året. En årgang som ble stående uten trener 
etter at flere trenere sluttet høsten 22 ble spesielt trukket opp av medlemmer på årsmøtet. Det jobbes videre 
med denne saken, spesielt med å etablere rutiner for å unngå at lignende skjer igjen. 
 
Kommentarer knyttet direkte til denne årgangen er gjengitt i protokollen der de naturlig hører til 
agendapunktene. Andre og mer generelle kommentarer er ikke gjengitt i protokollen, men følges som nevnt 
opp i egen sak.  
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 02.03.23 

Saksnummer  

Saksbehandler  

Type sak  

Saksnavn Årsberetning 2022 

Bakgrunn:  
 
Årsberetning for 2022 er lagt ut på Øhil fotball sine nettsider: 
 
https://ohil.no/wp-content/uploads/2023/03/Arsmelding-OHIL-Fotball-2022.pdf 
 
 
 

Innspill og styrets bemerkninger: 
 

1. Hvorfor har ikke styret i årsberetningen lagt vekt på at 5 trenere har sluttet i løpet av året?  
 
Anbefales å oppdatere årsberetning med tanke på dette, med en begrunnelse for hvorfor så mange 
har sluttet og hva som skal gjøres for å sikre kontinuitet i 2023.  
 
ØHIL er en fersk arbeidsgiver for fulltidsansatte trenere. Historisk har klubbens trenere hatt dette som 
jobb ved siden av jobb/studier. Konkurransen med andre klubber er stor og ØHIL har fortsatt ikke en 
«merkevare» som gjør oss attraktive for mange søkere. Rekruttering av nye og kompetente trenere er 
derfor en tidkrevende oppgave. I tillegg var det i prosessen i høst forventinger fra våre ansatte 
trenere både knyttet til økt lønn og reduksjon i oppgaver. I møte med en del av de ansatte trenerne i 
desember fikk fotballstyret en del innspill, inkludert at de ønsker mer forutsigbarhet rundt egne 
kontrakter (ikke fornyelser av avtaler tett opptil utløp av avtaler, og lengre avtaler enn ett år). ØHILs 
årsmøte har årlig vedtatt en formulering knyttet til at ansatt-avtaler på sport skal være midlertidige, 
og på ett år av gangen, samt at faste ansettelser skal godkjennes av hovedstyret. Fotballstyret 
innstilte og fikk godkjent fast ansettelse av 2 ansatte (27.10.22). En av disse takket ja. Inn mot 
klubbens årsmøte i mars ’23 bekrefter daglig leder at denne formuleringen blir foreslått endret ved at 
midlertidige ansettelser kan ha lengre perspektiv. 
 
Det er et ønske fra medlemmene om å be om faste ansettelser på trenere, og styret bes om å ta opp i 
hovedstyre møte om å fravike 1 års kontrakt regelen. Det er viktig at ansatte trenere tilbys lønns- og 
arbeidsvilkår som ikke avviker fra det som er vanlig for denne gruppen.  
 
Det bemerkes at oppgaver og arbeidsomfang for ansatte trenere allerede er i en prosess for å 
gjennomgås, for å sikre riktig arbeidsbelastning. Her legges det også vekt på økt frivillighet, for å 
støtte opp om trenerne. 

 
2. Spørreundersøkelse fra 2022: Medlemmer deles inn i 0-5 år, 6 – 12 år, 13-19 år etc. Kan Øhil dele 

opp mer, f.eks. 13 – 15 år og 15- 17 etc? 
 

Statistikk og spørreundersøkelse kan brytes opp nærmere, ved at færre årganger slås sammen. Skal 
også forsøke å finne ut hvorfor medlemmer slutter ved ulike aldersgrupper, om det er pga flere 
idretter eller om de faller helt fra, eller andre årsaker.  
 

https://ohil.no/wp-content/uploads/2023/03/Arsmelding-OHIL-Fotball-2022.pdf
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Det ble kommentert at idrettene i ØHIL «kriger mot hverandre», noen må være på x-antall treninger 
for å kunne delta på kamp, men det gikk ikke opp mot annen type idrett. Her bør idrettene tenke 
helhetlig. Må alle være på tre fotballtreninger i uka for å spille kamp, eller holder det med 1 – 2 så 
lenge de er i aktivitet på annet plan? Her må de ulike idrettene koordinere bedre for det enkelte 
medlem, i samråd med foresatte. ØHIL har noe som heter «Bonusspilleren» i ungomdsfotballen som 
er ment å ivareta de som ønsker å satse på flere idretter. Informasjon om Bonusspilleren finnes her: 

Bonusspilleren i ungdomsfotballen - Øvrevoll Hosle IL (ohil.no).  
Analyser gjennomført for 5 år siden viser at det er større sannsynlighet for å være med på idrett 
lenger i ungdomstiden dersom barna driver med flere idretter.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

https://ohil.no/bonusspilleren/
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 02.03.23 

Saksnummer  

Saksbehandler  

Type sak  

Saksnavn Regnskap 2022 

Informasjon:  
 
Styret gikk igjennom regnskapet for 2022, som viser et lite overskudd på kr 179 686,- (1,5% av 
omsetningen) 
 

 

Innspill og styrets bemerkninger 
1. Hvorfor er ikke overføring på 1 MNOK til Toppfotball protokollført? Hvor mye av treningsavgiften 

går til Toppfotall?  
 
Overføringen er ikke protokollført, men ble informert om og godkjent på årsmøte i 2022 ifm 
gjennomgang av budsjettet.  Innspill fra årsmøtet om at dette har vært underkommunisert tas til 
etterretning. Overføringen fra Fotball til Toppfotball, etter at dette ble en egen avdeling i 2022, 
var 1 MNOK. Overføringen er i kontoplanen lagt inn på kontoen «Støtteordninger», slik dette er 
gjort også mellom andre avdelinger i klubben (regnskap og budsjett). I budsjettet for 2023 er 
dette beløpet satt til 0,6 MNOK. Fotballstyret ser mange fordeler med å ha et lag i toppfotballen 
og at en overføring på dette nivået er riktig. I hovedstyrets møte 9. februar ble 
samarbeidsmodellen og bakgrunnen for støtten synliggjort (protokoll_090223.pdf (ohil.no)) 
 
Toppfotball og fotball var en felles avdeling frem til 2022, og noe overføring fra bredde til 
Toppfotball har vært der hele tiden. Øhil kunne ikke hatt et toppfotballag uten støtte fra klubben. 
Vi skal fortsette å være en klubb, selv om det er to avdelinger.  
 
Styret vil protokollføre overføring til Toppfotball i sum og i indirekte kostnader, samt hvorfor det 
gjøres for 2023.  

 
Daglig leder i Øhil bemerker at Toppfotball også er med på å utvikle anleggssituasjonen i klubben. 
Flere sponsorer og leverandører av f.eks. høyttaleranlegg og lysanlegg til den nye banen, ville ikke 
blitt realisert uten Toppfotball.  
 
 

2. Kan medlemmene få tilgang på noter så det blir enklere å forstå regnskapet? Ikke alle posteringer 
som er enkelt å forstå, selv for de som er profesjonelle på dette feltet.  
 
Det finnes noter til klubbens regnskap (det er klubbens regnskap som revideres, ikke den enkelte 
avdeling). Det vil gis tilgang til fotballavdelingens budsjetter, her ligger det et kommentarfelt som 
kan være til nytte. 

  

https://ohil.no/wp-content/uploads/2023/02/protokoll_090223.pdf
https://ohil.no/wp-content/uploads/2023/02/protokoll_090223.pdf
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 02.03.23 

Saksnummer  

Saksbehandler  

Type sak  

Saksnavn Budsjett og treningsavgifter for 2023 

Informasjon:  
 
Styret la frem utkast til budsjett for 2023 og forslag på treningsavgifter.  
 

 Føring fra HS; «Nivået på aktivitetsavgifter skal gjenspeile faktiske kostnader og idrettenes 
prioriteringer. Alle har økte levekostnader for tiden, og idrettene bes ta hensyn til dette når nivået 
på avgiftene skal planlegges.» 

 Mål; økonomi skal ikke være en barriere for å delta 

 Endret prinsipp for 2023; betaler etter antall treninger  

 Sommertreningsavgiftene økes med ca 11-12 % i snitt som følge av økte driftskostnader. 
 
 

Innspill og styrets bemerkninger 
 

1. Har vi nok penger til å lønne trenerapparatet og drifte klubben forsvarlig? 
2. Har vi råd til å overføre 600 000 til Toppfotball? 
3. Har vi riktig lønnsnivå for trenerne? 
4. Hvorfor ikke øke treningsavgiftene mer? Har vi oversikt over hva sammenlignbare naboklubber 

tar i treningsavgifter?  
 
Ved detaljerte spørsmål til budsjettet, eller forslag til endringer/justeringer, oppfordrer fotballstyret om at 
flere melder seg! Det er allerede en gruppe som har fått en del bakgrunnsinformasjon. Koordinering rundt 
dette gjøres av Sverre/Bjørn Frode. Det endelige budsjettet for alle klubbens avdelinger vedtas på klubbens 
årsmøte (30. mars). Fotballstyret vil vurdere alle forslag til justeringer før innstillingen til årsmøtet sendes. 
Klubben har en god prosess rundt budsjettarbeidet som er beskrevet her.  
 
Styret vil gjøre en benchmarking mot andre sammenlignbare klubber. KFUM ble nevnt som sammenlignbar 
klubb, i tillegg til noen klubber nærmere. 

 
 
 
 
  

https://ohil.no/wp-content/uploads/2022/11/budsjettprosessen_2023-1.pdf
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 02.03.23 

Saksnummer  

Saksbehandler  

Type sak  

Saksnavn Planlagte aktiviteter 2023 (årshjulet) 

Informasjon:  
Årshjulet til Øhil Fotball er som følger for 2023: 
 

 
 
 
https://ohil.no/fotball/ohils-arrangement/  
 
 
 

Innspill og styrets bemerkninger: 
 
Ingen innspill til saken.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
  

https://ohil.no/fotball/ohils-arrangement/
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Idrett Fotball 

 

Møtedato  

Saksnummer  

Saksbehandler  

Type sak  

Saksnavn «Like muligheter» 

Informasjon 
 
Styret gikk igjennom hvordan ØHIL leverer på «like muligheter» for gutter og jenter.  
 
Vi mister mange gutter i overgang til ungdomsfotball – er det pga opplevd ulike muligheter? 

 Kan ikke alene forklares med overgang til antatt «bedre» klubber 

 Våre jentelag i ungdomsfotballen konkurrerer på høyere nivå enn guttene – gir det 
mindre robuste grupper og foreldreressurser rundt lagene på guttesiden? 

 ØHIL er toppklubb på jentesiden – ressursene får virke ned i ungdomsfotballen – den 
effekten klarer vi ikke å duplisere på guttesiden  

 
I ungdomsfotballen er det like mange heltidsansatte trenere for gutter og jenter (2). Det er også ca like 
mange spillere av begge kjønn (ca 270). Bane og treningstider fordeles uavhengig av kjønn.  
Sportslig leder Bjørn Frode Strand har fått i oppgave å iverksette tiltak for å akselerere sportslig utvikling 
på guttesiden, for derigjennom forsterke like muligheter for sportslig utvikling.  
 

Innspill og styrets bemerkninger: 
 

1. Hvordan jobbes det i strategien til Øhil Fotball for å sikre at også guttesiden kan utvikle seg på lik 
linje som jentesiden? Hvordan jobbes det med hospitering og differensiering? Hvordan følges 
strategien opp? 
 
Et hovedpunkt i strategien med hensyn til sport er at alle skal få et tilpasset tilbud etter interesse 
og ferdighet. Siden 2019 har det blitt ansatt sportslig leder og flere trenere. Dette sikrer at 
tilbudet er basert på kompetanse og at aktiviteten er klubbstyrt. Dette er en forutsetning for å 
sikre like muligheter for sportslig utvikling for alle. Differensiering er et virkemiddel som brukes 
mye for å balansere utfordringer og mestring. Hospitering benyttes også der det anses 
hensiktsmessig og det er ønsket av spilleren/foreldre. 
 
Fotballstyret for 2023 utvides til 6 medlemmer og ett styremedlem vil få ansvar for guttene i 
ungdomsfotballen. I tillegg har fotballstyret re-etablert sportslig utvalg, som er et forum hvor 
styremedlemmer og sportslig ansatte møtes for å diskutere saker og iverksette tiltak for å sikre 
sportslig utvikling. Som nevnt har også sportslig leder fått en oppgave med å iverksette tiltak 
knyttet til sportslig utvikling på guttesiden. 
 
I strategiplanen fremgår også våre målsetninger innenfor de ulike områdene. I den videre 
oppfølgingen av strategien vil det bli utarbeidet konkrete tiltak for å sikre at klubben utvikler seg i 
riktig retning. 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato  

Saksnummer  

Saksbehandler  

Type sak  

Saksnavn Frivillighet 

Informasjon 
 

1. Frivillighet var tema på vårt medlemsmøte 3. nov 2022, hvor det kom mange gode innspill, 
bla; 
• Sikre gode overganger og dreiebok fra 3’er->5’er og barnefotball->ungdomsfotball 
• Årganger lære av hverandre, videreformidle erfaringer 
• Tydeliggjøre rollene for frivillige/foreldreinvolvering,  
• Få med foreldre fra barnefotballen videre inn i ungdomsfotballen (foreldre har viktig 

erfaring) 
 

2. Tiltak, ansette egen ressurs i 50 % stilling frem til sommeren. Se på rollebeskrivelser, 
grensesnitt mellom frivillige og ansatte i lag- og klubbroller.   

 

Innspill og styrets bemerkninger: 
 
Kort gjennomgang tatt til etterretning. 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 02.03.23 

Saksnummer  

Saksbehandler  

Type sak  

Saksnavn Drakter og sponsorer 

Informasjon 
 

1. Macron er utstyrsleverandør, har avtale med Macron til juni 2024. 
2. Mangler fremdeles hovedsponsor til nye drakter 
3. Har diskutert å kjøpe nytt draktsett i 2023: 

a. Korte ermer og blå shorts (hvit drakt og hvite strømper) 
b. 2000 drakter (antatt kostnad 1 MNOK 

4. Spørsmål fra styret til medlemmene: Bør vi kjøpe nye drakter i år eller vente til 2024 og 
konkurranseutsette innkjøpet? 

 

Innspill og styrets bemerkninger: 
 
Anbefales å avvente til 2024 med nye drakter. Både for å ha muligheten til å bytte av leverandør og 
forsøke å få inn flere sponsorer.  
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 02.03.23 

Saksnummer  

Saksbehandler  

Type sak  

Saksnavn Forslag nytt fotballstyre 

Informasjon 
 
I 2022 har fotballstyret bestått av følgende personer:  

1. Per Bryng     
2. Jannicke Klepp Tryggestad 
3. Tom Brinck-Mortensen  

 
Følgende personer foreslås inn i nytt fotball styre for 2023:  

4. Ronny Granli 
5. Anders Gillund 
6. Cecilie Wille Søvik 

 

Innspill og styrets bemerkninger: 
 
Sittende styremedlemmer viderefører sine verv i 2023 for å sikre kontinuitet. Nye kandidater til 
fotballstyret ga en kort presentasjon av seg selv.  
 
Valg av nytt styre skjer formelt på klubbens årsmøte 30. mars. 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 02.03.23 

Saksnummer  

Saksbehandler  

Type sak  

Saksnavn Eventuelt 

Innspill og styrets bemerkninger: 
 
Det var mange kommentarer til en spesifikk årgang som ikke har fått den oppfølging de skulle hatt i 2022. 
Dette blir tatt opp som en egen sak, og den aktuelle gruppen vil få oppfølging både for å avklare hva som 
faktisk har skjedd, og hvordan Øhil fotball som klubb kan forhindre at dette skjer igjen med andre 
årganger. Styret har stor forståelse for frustrasjon rundt situasjonen. Styret har rapportering på sport på 
alle styremøter, men har ikke kontroll på alle årganger.  
 
 
HVILKEN KLUBB ØNSKER VI Å VÆRE?  
Innspill fra salen om å gi Sportsjef Bjørn Frode Strand en oppgave med å synliggjøre hva han ser på som 
bemanningsbehovet (uten store begrensinger knyttet til økonomi) er et forslag som fotballstyret tar med 
seg videre. Dette kan gi et godt grunnlag for videre vurderinger knyttet til hvilken klubb vi skal være, 
inkludert nivå på aktivitetsavgifter, frivillig engasjement og på hvilket nivå vi «legger lista». 
 

 


